

Protokol for mødet d. 6. februar 2024 kl. 19.00 i Sognegården

1. Godkendt dagsorden
2. Kommentar til sidste protokol var der ikke.
3. Kontaktperson valgbarhed: Svar om kontaktperson og være ansat er undersøgt, det er uproblematisk med det time-antal der p.t. tales om.
4. Nøgle-administration; der forsøges genskabt en nøgleliste. (NW)
5. Status istandsættelse af tjenestebolig, der er kommet et par tilbud, og sagen agtes overdraget til John Veje.
6. Aktiviteter i fremtiden; Hvilke aktiviteter skal der afvikles i 24?
 1. Demenskonsulent, foredragsaften drøftet, fortsætter drøftelsen i fremtiden
 1. Orienteringsmøde vedr. valget i maj måned.
 1. Koncerter er planlagt til marts og juni.
 1. Efteråret evt sommerhøjskole i samarbejde med andre kirker.
 1. En "afslutningskoncert" i forbindelse med nedlukning af Kirke. Tænkt budget til koncerten 20-30.000,- Vi har ikke besluttet noget, men drøfter det igen næste gang. Vi er mest sindet at investere pengene i en åbningskoncert.
 1. Vi tænker videre...
7. Varme og kalkning
 1. Tidshorisont: Der er igen-igen rykket for svar fra konsulenter, det trækker ud, de overholder ikke de oplyste frister.
 2. Alternativ kirke, usikkerheden omkring tidspunkter og hvem der er præster hvor, gør at vi udskyder beslutningen lidt.
 - 3.
8. Valg 24/ samarbejde.
 1. Dato for **orienteringsmøde** d. 14-5 kl. 19.00 (Dette er samtidigt et menighedsmøde, der redegør for årets drift samt næste års budget.)
 - 1.1. Til orienteringsmødet ønsker vi at lade skovlauget præsentere hvor langt de er kommet.
 1. **Valgforsamling** er d. 17-9
 1. (Valgbestyrelse skal inden d. 1.5 have opdateret valgportal og stiftets informationer.)
 1. Vi forventer fælles annoncering via provstiet
8. Orientering fra kontaktpersonen og Jens Viggo -
 1. Det blev nævnt her i Ugerløse i aften, at Jens Viggo har sagt at han vil besøge personalet her snarest muligt, januar var stillet i udsigt. Besøg imødeses.
 1. Referat givet fra fællesmødet i Tølløse.
10. Valg af Koda afregning; se mail fra Michael Riis, Provstikonsulent
 1. Vi vælger at fortsætte på variabel ydelse (Normalt under 1000 pr. år)
10. Kor ansøgning, event m.v. se ansøgning / Rikke
 1. Ansøgning drøftet, vi ønsker at se budgettet/regnskabet for foreningen som begrundelse for ansøgningen. (Vi stemmer om justering af tilskud til koret til næste møde)
 1. Med hensyn til sommerfesten, må det være sommerfestens budget.
10. Socialt samvær Rikke. Der mangler en julefrokost i Kirken for MR, hvornår skal vi lægge den? - Oplæg fra Rikke følger.
10. Ansøgning til Tornved y'semen klub i 2024.

1. Vi søger om penge til en børne aktivet, forslag kommer fra Sara på mail.
10. Ændringer i gudstjenesteliste, da ny præstevikar i Undløse er sprunget fra, derfor skal der laves nye planer - og derfor kommer kirkebladet ud uden de datoer, hvor der er tvivl og der henvises til hjemmesiden.
10. Rådet rundt.
 1. NW: Vi er trætte af presseudfald om generelle historier om chikane, da vi ikke synes vi kender til det her. Men fint at det jo bliver berørt. Vi er enige om at holde en god tone her.
 1. NW: Provstiet har haft en lokalplan i for høring på Østrupvej. Vi skal kommentere på den, såfremt vi skønner at det generer indsynet til kirken, hvilket vi ikke gør :-)
10. Evt. - Intet